
 
 

Referat til skolebestyrelsesmøde onsdag d. 23. februar 2022 
 
Deltagere ved mødet:  
Jesper Steen Tastesen (Formand), Caroline Bang, Ahmed Bibi, Jeppe Nielsen, Thomas Graven, 
Claus Roholt, Bente Karkov, Helle Hjorth, Anne Festersen og Kåre Mortensen 
 
Afbud: Stine Magnussen, Thomas Falslund, Karen-Louise Reeh 
 
Fraværende: Henrik Larsen 
 
Referent: Kåre Mortensen 
Ordstyrer: Claus Roholt 
 

Punkt: Punkt 

fremsendt 

af: 

Referat/Beslutning: 

1. Godkendelse af 

dagsorden, ordstyrer 

og evt. 

bemærkninger til 

referat fra seneste 

møde  

 
 

 Skolerejse på mødet 12.01.22: 
1:  Lejrtur for 9. klasser: 
Ledelsen undersøger økonomien omkring forskellige 
typer af lejrskoleture: 

1. 1 overnatning i KBH 
2. 4 dags tur til Berlin/Paris/London 

 
Der blev oplyst en række priseksempler, og 
oplyst om skolen kun kan bidrage med lærer-
ressourcen.   
 
Økonomi for en forældrebetalt tur bør overvejes 
således alle kan komme med på en solidarisk 
model. 
 
Erfaringer fra andre folkeskoler børn overvejes 
 
Mulighed for at klasserne kunne samle ind til 
turen. 
 
SB ønsker at lærergruppen tager en principiel 
drøftelse omkring imødekommelse af elevernes 
ønske om skolerejser jf. drøftelse ovenfor.  
 
Punktet kommer herefter på næste 
skolebestyrelsesmøde. 
 

2: Brandforhold: 
Helle/Kåre undersøger mulighederne for at placere flere 
møbler på gangen af hensyn til brand. 



Hvis brandforholdene kan elevrådet få gratismøbler ved 
Odense Renovation: 
https://www.odenserenovation.dk/om-odense-
renovation/zirkel/  
 
PLC møbler omfordeles.   
 
 
3: Oprydning på skoletorvet og skolen generelt: 
Elevrådet kunne lave nogle skilte til at minde os om, 
hvor vi skal huske at rydde op efter os selv. 
 
Dukseordning på skolens fællesområder? 
Der arbejdes videre i elevrådet. 
 
4: Dimissionsfest: 
Hvordan kunne en fin afslutning være ud fra 
elevperspektiv? Tilbagemelding fra elevrep. vedr. 
afholdelse af translokation. Elevrep. drøfter med 
klassekammeraterne, hvad de kunne forestille sig v/ 
Caroline og Ahmed 
Spørge kontaktforældrene om de kunne være inddraget 
i “efter-festen” efter det officielle arrangement. 
 
Ud fra drøftelsen bliver punktet nu drøftet videre i 
ledelsen og lærergruppen   
 

2. Bestyrelsen 

 

 ( er medtaget under de øvrige punkter) 

3. Nyt fra eleverne 

 
 
 

 Frikvarter drøftelsen pågår på flere niveauer med 
henblik på ændringer. 
 
Dukseordning på fællesarealer - vi vil finde en ordning 

4. Nyt fra 

medarbejderne 

 
 

  Rigtig glade for at være efter corona. 
I denne uge forberedes Forårs-SFO der strarter næste 
uge. 
 
I børneskolen har man drøftet hvilke positive erfaringer 
man kan tage sig med efter corona. Bl.a. de anderledes 
og dermed mere rolige morgener. 
Børnene har fået mere styr på egne ting. 
Det skal fortsat være en skole der er åben for forældre. 
Komme-til-tiden-kultur blev drøftet. 
 
Opdragelse af forældre ifm. afleveringskultur inde- og 
ude af klasserne.   
Kultur og rammer hænger sammen. 
Tilbagemelding fra forældre. Det skal fortsat være på en 
måde, så børn ikke står udenfor havedøren og venter. 
Det har i nogen sammenhænge virket utryg skabende. 
 
Alle input vil ledelsen bringe tilbage til næste 
børneskolemøde. 
 

https://www.odenserenovation.dk/om-odense-renovation/zirkel/
https://www.odenserenovation.dk/om-odense-renovation/zirkel/


5. Nyt fra ledelsen, 

herunder bl.a. 

budgetopfølgning 

 
 

 Arbejder lige nu på budgetafslutning for 2021.  
Ros til ledelsen såfremt budgetrammen anvendes fuldt 
ud. 
Afventer sidste budgettal for 2022. 
 
47 nye børn forårs SFO ( ud af skoledistriktets X antal 
børn ) 
 
Vi arbejder meget for tiden med at rydde op på skolen 
og komme i bund med mange af de ting der gennem 
tiden er samlet sammen. 
 
Vi er gået i gang med skoleplan og skoleårets 
planlægning 2022-2023. 
Herunder skolens ringetider. 
Vi kommer til at arbejde med “Det egentlige”. 
Planlægning for anderledes planlægning af vejledernes 
arbejde og organisering. 
Valgfag   
 

 

 

  

 

Punkter aftalt på sidste 

best. møde 12.01.22 

 6. IT-plan og GDPR v/Claus 
Der har været nogle udfordringer i forhold til 
platforme og redskaber vi kan bruge. 
 
De gode intentioner har været frustrerende pga. 
manglende kommunikation ved implementering 
af fælles IT projekter 

 

7. Debat 

 

Kåre Skolebestyrelsens holdning til deltagelse i aktiviteter 
med indsamling og hvor skolen samtidigt relateres til et 
privat firma eller lign. 
 
Med udgangspunkt i henvendelse fra Rynkeby Løbet 
 
Punktet drøftet.  Der var forskellige holdninger til 
indsamlinger.  Der var ikke decideret modstand til det 
konkrete løb, men der skal være fokus på balancen i 
formål.   
 
 

8. Forslag 

 

HH/JST  Jeg vil gerne have en drøftelse af vores valg til skb 
hvert 2. år.  
 
Vi har ordinært valg her i foråret og kan derfor ændre 
denne praksis ved netop dette valg. 
 
Min baggrund for forslaget er, at vi hvert 2. år modtager 
nye medlemmer i skb, som vi skal byde velkommen og 
det kræver en del introduktion at komme i gang. 
 
Det vi ikke opnår er den ro et 4-årigt fælles arbejde kan 
give os og det lange blik, hvor vi ved, at vi er en gruppe, 
der skal samarbejde i de kommende 4 år. 
 



Da I har været så vedholdende (og tusind tak for det), 
har flere af jer heldigvis været gengangere, men hvis 
ikke det var tilfældet, havde et skift hvert 2. år været 
sværere at håndtere. 
 
Jeg foreslår derfor en ændring i vores forretningsorden 
på dette punkt. 
 
Det er vedtaget at forretningsordenen ændres. 
Alle bestyrelsesmedlemmer  
(7 forældrerepræsentanter) er derfor på valg til 
kommende 4-årige periode. 
 
 
  

9. Forslag 

 

 

  

10. Evt.  

 

 Kvalitetsrapport - hvornår foreligger den. 
Kommer på 27. april mødet. 
 
Hvis man har et punkt man er tovholder på, er man selv 
ansvarlig for at skrive punktet videreføres til næste 
dagsorden. 
 
Thomas Falslund Kjeldsen udtræder af SB 

 


